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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 45 

Dato: 20. februar 2023  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud: Arne 

__________________________________________________________ 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen er godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 44: Referatet er godkendt. 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse: 

 

4. Sidste nyt  

1. Status, Skjøde: Bjarne har rykket Skjøde for indreguleringsrapporter vedr. 

udbedring af emhætter/ventilation for hver enkelt bolig. Der var vinterferie hos 

Skjøde i øjeblikket, så det var ikke muligt at få et svar. - Status Lamper, Søren har 

overtaget opgaven sammen med Kaj Larsen, som er blevet rykket for opgaven.  

2. Status DAB ang. råderet: Bjarne har haft telefonmøde med Martin vedr. de sidste 

spørgsmål om fornyelser/forbedringer i vores råderetskatalog. Martin har fået 

spørgsmålene på skrift og vender tilbage inden han går på ferie, da vi gerne vil 

præsentere det på næste fællesmøde.   

3. Status DAB ang. regnskabs -og bestyrelsesmøder: Vi er tilsyneladende kun 3 fra 

bestyrelsen der har modtaget Hjorteparkens budget m.m. Bjarne undersøger 

hvorfor ikke hele bestyrelsen har modtaget mailen med de forskellige link til 

dokumenterne.  

4. Status forbrugsregnskab 2022 Brunata: Bjarne oplyste, at vi ikke har modtaget 

noget nyt fra Brunata eller DAB ang. status på forbrugsopgørelser for 2022.  

I forlængelse heraf havde vi en drøftelse af de regneark som Kjeld har udarbejdet 

vedr. forbrug af energi til hhv. varme og varmt vand i Hjorteparken. Bestyrelsen er 

enige om, at se nærmere på hvordan den afledte information kan bruges i forhold 

til at vejlede den enkelte lejer om eventuelle besparelsesmuligheder i egen bolig. 

5. Andet: 

1 Lås på døre: Vivi har spurgt ind til, om der kan være andre i HP, der ønsker 

at anskaffe sig indvendige dørlåse til terrassedøre. Bestyrelsen er ikke 

bekendt med dette og mener som udgangspunkt, at det i givet fald er 

noget hver enkelt skal tilkøbe for egen regning. Bjarne har hjulpet Vivi 

med at finde den ønskede dørlås på en svensk Bauhaus hjemmeside og vil 
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opfordre andre, der ønsker at anskaffe sig denne type låse til at kontakte 

Vivi om evt. fælleskøb. 

2 Sensorstyret lampe i private haver: Glennie ønskede, at sensorstyret lys 

til de private haver skulle betales af boligselskabet, så de blev ens og lige 

effektive og ikke blændende. Ønsket er kommet på ønskelisten. I 

forlængelse heraf skal det oplyses at bestyrelsen umiddelbart ikke lægger 

op til at der er tale om en fællesudgift, dels fordi der er mange forskellige 

løsninger og priser og dels fordi flere allerede har anskaffet sig sådanne 

lamper. 

3 Der er stiftet en ny gruppe ”Musikgruppen” der har møde hver tirsdag. 

  

5. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Drøftelse KG mail fra 13.2. vedr. diverse emner. 

a. Vedr. økonomi: Emnet blev drøftet og behandlet positivt, og vil blive taget op på et 

efterfølgende bestyrelsesmøde.  

b. Hjorteparkens Ønskeliste: Bestyrelsen var enige om at vi vil modtage ønsker indtil 

den 1. august 2023, hvorefter vi vil lægge op til en drøftelse og prioritering på et 

fællesmøde, når vi kender vores økonomi.  

c. Status energianlæg og forbrug i Hjorteparken.: I forlængelse af drøftelsen jf. pkt. 

3.5. var der enighed om, at Kjeld laver et oplæg til, hvordan hans arbejde med 

forbrugsregnskabet kan bruges i forhold til konkret forbrugsvejledning til 

fællesskabet og den enkelte lejer  

d. Reflektion over Carport- lade standere - elbiler-fælles batterianlæg: Bestyrelsen 

diskuterede emnerne og følger udviklingen.  

 

6. Sager til behandling 

1. Opsamling til referat vedr. arbejdsmøde afholdt den 26.1.2023: Bestyrelsen udarbejdede 

et dokument til Fællesmødet den 30. januar 2023 kaldet ”Bestyrelsens anbefalinger vedr. 

indbrudssikring i Hjorteparken”. På baggrund af dokumentet var bestyrelsen enige om at 

anbefale følgende: 

a. Montering af vindueslåse i alle oplukkelige vinduer i boligen og i fælleshuset (oplæg 

til boligselskabet betaler). – Handlingsplan: Ved fællesmødet den 30. januar blev 

der stemt for, at boligselskabet betaler vindueslåse for alle vinduer, 

monteringsarbejdet er i gang. 

b. Oprettelse af Nabohjælp i hver enkel bolig (af dem der kan og vil). Kjeld har tilbudt 

at undervise i appen. – Handlingsplan:  Kjeld afholder infomøde vedr. Nabohjælp 

Appen den 21.02.2023.  

c.  Bestyrelsen anbefaler at hver enkelt bolig overvejer om de for egen regning får 

opsat sensorstyret lys på udvendige facader, der ikke allerede er oplyst permanent 

eller med sensorstyret lys. 

2. Fastlæggelse af nye mødedatoer 2023. Udsat, afventer svar fra DAB. 

3. Drøftelse og beslutning af plan for ”Udarbejdelse af forslag ang. ud-og indflytnings-

procedure boliger. Udskudt fra tidligere møder!”- Udskudt igen. 
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4. Fastsættelse af mødedatoer for drøftelse af eventuelle opdateringer af hhv.:  

1. Husorden – Udsat, afventer svar fra Martin. 

2. Forretningsorden for Fællesmøder - Udsat 

3. Forretningsorden for bestyrelsen - Udsat 

 

7. Eventuelt:  

1. OG og Hjertestartere:  

AB2, som er en underforening i OG, har i år anskaffet og opsat 2 nye hjertestartere i OG’s 

område for en samlet udgift af ca. 25.000 kr. pr stk. I forlængelse heraf har AB2 opfordret 

Hjorteparken til at tilslutte sig et forslag til OG’s generalforsamling om at OG overtager de 2 

hjertestartere sammen med Hjorteparkens hjertestarter for en engangsudgift på 25.000 kr. pr 

stk. samtidig med at OG efterfølgende afholder alle årlige driftsomkostninger vedr. service af 

hjertestarterne. 

Hjorteparkens bestyrelse har i dag besluttet at bakke op om forslaget fra AB2, idet vi ikke 

kan se nogle negative konsekvenser ved forslaget. 

 

2. Efterskrift vedr. kommende møder: 

Det er i dag den 22.2.2023 besluttet at udsætte næste Fællesmøde den 6.3.2023 til den 

15.3.2023.  Nærmere informationer udsendes særskilt til alle. 

Desuden er det besluttet, at der afholdes et nyt bestyrelsesmøde den 6.3.2023, forud for 

Fællesmødet den 15.3.2023.  

 


